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WAAR WIJ VOOR STAAN 

Harlingen moet een fijne plek zijn om te wonen, werken en leven. 

Met een sterke haven, genoeg huizen, veilige straten, goede sport, 
mooie evenementen en cultuur. 

En een gemeente die duidelijk is en snel helpt. 

 

DE BELANGRIJKSTE PUNTEN 

 

De belangrijkste punten 

1. Meer banen en kansen in Harlingen 
2. Een sterke haven, Wad en visserij 
3. Een levendige binnenstad en maritieme 

beleving 
4. Sneller en beter bouwen: meer woningen 
5. Sterke dorpen: Wijnaldum en Midlum 
6. Veiligheid en aanpak van overlast 
7. Sport en cultuur voor iedereen 
8. Jongeren praten mee én doen mee 
9. Groener leven, maar wel betaalbaar 

Een gemeente die doorpakt! 
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DE LIJSTTREKKER EN DE 

KANDIDAAT WETHOUDER  

 

Ik ben Kathy Arends-Drijver. De 
leden van VVD Harlingen hebben 
mij gekozen als lijsttrekker voor de 

verkiezingen van 2026.  

Ik ben geboren en opgegroeid in 
Harlingen. Ik leerde al jong wat 
hard werken is. Op mijn vijftiende 
werkte ik in een visfabriek. Daar heb 
ik geleerd: je doet altijd je best en je 

probeert het elke dag beter te doen.  

Na jaren ervaring in politiek en bestuur ben ik nu terug in Harlingen. Ik wil 
mij inzetten voor een Harlingen met ruimte voor ondernemen, gezond 
verstand en duidelijke keuzes.  

De komende jaren moeten we belangrijke besluiten nemen, bijvoorbeeld 
over woningen, jongeren en onze economie. Ik wil een gemeente die 
helpt waar dat nodig is, maar mensen en ondernemers niet tegenwerkt. 
Als lijsttrekker wil ik samen met een sterk team werken aan een 
Harlingen dat klaar is voor de toekomst. 
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Ik ben Paul Schoute en ik ben sinds 
2018 wethouder in Harlingen. Ik ga 
door als kandidaat-wethouder. Mijn 
werk gaat onder andere over 
economie en haven, recreatie en 
toerisme, cultuur, werk en inkomen 
en het verbeteren van de lokale 
democratie. 

Mijn doel is steeds hetzelfde: 
Harlingen sterker maken door te doen wat werkt. Met nuchtere 
keuzes, korte lijnen en resultaten die je kunt zien. 

Samen met ondernemers hebben we gewerkt aan een beter 
ondernemersklimaat, met overleg en bezoeken. In 2024 is het 
Ondernemersfonds gestart, zodat ondernemers samen kunnen 
investeren in leefbaarheid, evenementen en groei. 

Ik wil ook dat we het verhaal van Harlingen als zeehavenstad sterker 
laten zien, met projecten en maritieme plannen (zoals Expeditie 
Harlingen).  

Wat je van mij kunt verwachten: ik ben dichtbij en aanspreekbaar, ik 
leg keuzes uit, en ik werk open en eerlijk. 

 

 

WERK, BEDRIJVEN EN DE HAVEN   

Harlingen heeft werk nodig. De haven is daarbij heel belangrijk. 

Dit wil de VVD doen: 

• Plannen van economische actieprogramma ‘Het Goud van 
Noordwest’ (klik hier voor meer informatie) uitvoeren: meer kansen 
voor werk en opleiding. 

• De haven goed onderhouden: kades, routes en veiligheid op orde. 
• Stappen zetten naar schoner werken in de haven, bijvoorbeeld 

meer walstroom. 

https://hetgoudvannoordwest.nl/
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• Groei die bij Harlingen past: vooral maritieme en duurzame 
bedrijven.  

• Toerisme slim aanpakken (“Expeditie Harlingen” klik hier voor meer 
informatie): spreiden over het jaar en zorgen dat het prettig blijft 

voor bewoners. 

 

 

 

 

 

 

WONEN, WIJKEN EN DORPEN  

Er moeten meer woningen komen. En het moet sneller. 

Dit wil de VVD doen: 

• Meer woningen voor starters, gezinnen én ouderen. 
• Doorstroming helpen: woningen die passen bij ouderen, zodat 

gezinswoningen vrijkomen. 
• Sneller besluiten en minder onnodige regels. 
• Extra aandacht voor de Oosterparkwijk: verbeteren, renoveren of 

vernieuwen. 
• Kansen benutten op het MCL-terrein en de kop Westerzeedijk. 
• Groen en water goed regelen in de wijk, zodat het koeler is in de 

zomer en water beter weg kan. 
• De dorpen Wijnaldum en Midlum: veilige routes, goede verlichting, 

nette straten en passende woningbouw. 

Bouwen en hoogte 

• Uitgangspunt: maximaal 5 bouwlagen. Hoger kan alleen als het 

echt beter is voor de stad en het prettig blijft om er te wonen. 

 

https://cuatro.sim-cdn.nl/harlingen/uploads/Expeditie%20Harlingen%20Magazine-pages__359706__-gecomprimeerd%20(1).pdf?cb=SGHWybLt
https://cuatro.sim-cdn.nl/harlingen/uploads/Expeditie%20Harlingen%20Magazine-pages__359706__-gecomprimeerd%20(1).pdf?cb=SGHWybLt
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Opvang en leefbaarheid 

• Opvang moet netjes en beheersbaar zijn, met goede afspraken 

over toezicht en overlast. 

 

 

 

 

 

 

 

VEILIG EN SCHOON 

Iedereen moet zich veilig voelen in Harlingen. 

Dit wil de VVD doen: 

• Vast overleg over veiligheid: gemeente, politie/handhaving en 
haven samenwerken. 

• Sneller optreden bij overlast: “lik-op-stuk”. 
• Goede verlichting op plekken waar het onveilig voelt. 
• Aanpak van drugscriminaliteit en smokkel via havens: samen met 

andere diensten. 
• Duidelijke regels en handhaving bij vuurwerkoverlast. 
• Voorbereid zijn op lange storingen (stroom/ICT): duidelijke 

informatie en noodpunten. (klik hier voor meer informatie) 

 

 

 

https://weerbaarnl.nl/nieuws/3130712.aspx
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SPORT, CULTUUR EN EEN MOOIE 

STAD 

Harlingen moet bruisen. In alle seizoenen. 

Dit wil de VVD doen: 

• Sportverenigingen en sportplekken goed ondersteunen. 
• Een buitenzwemplek binnendijks onderzoeken en mogelijk maken. 
• Cultuur en evenementen ook buiten het hoogseizoen. 
• De Willemshaven als plek voor maritieme beleving en cultuur. 
• De binnenstad levendig houden, met duidelijke keuzes voor 

verkeer en parkeren. 
• De Waddenpromenade aantrekkelijk maken met groen, zitplekken 

en beleving. 
• Duidelijk ligplaatsenbeleid: balans tussen charter, historisch, 

recreatie en wonen op het water. 
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JONGEREN DOEN MEE 

Jongeren moeten invloed hebben op plannen in de stad. 

Dit wil de VVD doen: 

• Een jongerenraad of vaste jongerenbijeenkomsten. 
• Jongeren helpen met ideeën uitvoeren: kleine budgetten, stages en 

begeleiding. 

 

 

 

 

 

 

 

GROENER LEVEN EN ZEKER WATER 

Verduurzamen is nodig, maar het moet betaalbaar blijven. 

Dit wil de VVD doen: 

• Eerst zon op daken en slimme besparing. 
• Geen “dwang” om van het gas af te gaan: bewoners houden 

keuzevrijheid. 
• Wind en zon op logische plekken: wind bij industrie/infra, zon 

vooral op daken en parkeerplekken. 
• Drinkwater en waterveiligheid krijgen prioriteit. 
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EEN GEMEENTE DIE SNEL HELPT 

De gemeente moet duidelijk zijn en doen wat ze belooft. 

Dit wil de VVD doen: 

• Inwoners en ondernemers op tijd betrekken bij plannen. 
• Heldere afspraken over meedoen en terugkoppeling: “u zei, wij 

deden”. 
• Snellere vergunningen en betere service via één loket. 
• Slim omgaan met kunstmatige intelligentie en open data, met 

privacy en veiligheid goed geregeld. 
• Wijk- en dorpsbudgetten: inwoners kunnen sneller goede ideeën 

uitvoeren. 

 

 

 

 

 

 

 

GELD: VERSTANDIG OMGAAN MET 

BELASTINGGELD 

De VVD wil investeren, maar wel met gezond verstand. 
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Dit zijn de regels: 

• Investeren als het echt iets oplevert voor banen, veiligheid of 
leefbaarheid. 

• Geen rekeningen doorschuiven naar later. 
• Woonlasten laag houden en ondernemers niet extra belasten 

boven normale indexatie. 
• Goede buffers en duidelijke begrotingsregels. 

 

 

 

 

 

 

 

WAT AL GEDAAN IS 

De VVD noemt voorbeelden van wat er al is gebeurd de afgelopen 4 
jaar: 

• Overzicht van hulp en regelingen (Sociale Kaart) en nieuw beleid 
voor het sociaal domein. 

• Beter contact met inwoners: bouwloket, ruimere openingstijden en 
duidelijkere taal op de website. 

• Meedoen makkelijker: Samen.Harlingen.nl (klik hier voor meer 
informatie) en “right to challenge” vastgelegd. 

• Sport en jongeren: meer samenwerking en onderzoek naar plekken 
voor jongeren. 

 

 

https://samen.harlingen.nl/nl-NL/
https://samen.harlingen.nl/nl-NL/
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VVD HARLINGEN: ONZE BELOFTE 

Wij willen in Harlingen doen wat werkt. 

Met een sterke haven, genoeg woningen, veilige straten en een 

gemeente die doet wat nodig is 

 

ONZE KANDIDATEN  

  

Onze kandidatenlijst bestaat uit betrokken Harlingers uit stad én dorpen. 

Vakmensen met hart voor de gemeenschap, ervaring in ondernemerschap, 

zorg, onderwijs, techniek, cultuur, (maritieme) economie en vrijwilligerswerk. 

Wij kiezen kandidaten op basis van deskundigheid, integriteit, open houding 

naar inwoners en vaste bereidheid om keuzes uit te leggen.  
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1. Kathy Arends-Drijver  
 
Ik ben Kathy Arends. Ik ben 
geboren en opgegroeid in 
Harlingen. 
Ik heb hard werken van 
dichtbij geleerd. 

Ik ben terug in Harlingen 
omdat ik hier verschil wil 
maken. Harlingen moet een 
gemeente zijn waar mensen 
en ondernemers ruimte 
krijgen. De gemeente moet helpen als dat nodig is, maar niet in de weg 
staan. 

De komende jaren maken we belangrijke keuzes. Bijvoorbeeld over 
woningen, jongeren en werk. Ik wil dat we nuchter kijken wat werkt, en 
dat we doen wat we beloven. Samen met een sterk team wil ik bouwen 
aan een Harlingen waar vrijheid en verantwoordelijkheid centraal staan. 

 

2 Marcel Touwslager  

 
Ik ben Marcel Touwslager en 

zit sinds de laatste 

verkiezingen in de 

gemeenteraad voor de VVD 

Harlingen. Dat was in begin 

flink aanpoten want er komt 

zoveel op je af als beginnend 

raadslid. 

 

Daarom ben ik blij dat ik voor 

de aankomende verkiezingen als nummer 2 op de lijst mag staan en 

hoop ik dat ik nog 4 jaar me mag inzetten voor deze prachtige 

gemeente. 

Ik ben in dagelijks leven zelfstandig ondernemer in de binnenvaart. 

Verder ben ik voorzitter van srv Okke Hel en Wbe de Marne en 

vrijwilliger bij diverse clubs. Ik ben getrouwd met Hellen en wij hebben 

twee kinderen die ondertussen zijn uitgevlogen. 

Het werk in de raad vind ik zeer uitdagend mede ook omdat je het voor 

de stad en zijn inwoners doet. Dat niet altijd alles gaat zoals iedereen 

zou willen is ook een gegeven. 



     

13  

  

 

Ik hoop dat ik als raadslid kan bij dragen aan het mooier, economisch 

sterker, sportiever en veiliger maken van Harlingen , Wijnaldum en 

Midlum. Daar ga ik mijn uiterste best voor doen. 

3 Gerrit-Jan de Vries 

 

Ik ben Gerrit-Jan de Vries. 
Sinds 2010 zet ik mij in als 
raadslid voor de VVD in 
Harlingen en sinds 2014 mag ik 
de fractie leiden als 
fractievoorzitter. Ik sta voor een 
gemeente die betrouwbaar en 
veilig is, met gezonde financiën 
en beleid dat werkt in de praktijk 
– duidelijk, nuchter en met oog 
voor inwoners en ondernemers. 

Mijn betrokkenheid bij de VVD Harlingen gaat al langer terug: sinds 
2002 ben ik actief binnen de partij en heb ik mij op verschillende 
manieren ingezet, onder andere in de schaduwfractie en als bestuurslid. 
Die jarenlange ervaring helpt mij om scherp te blijven op wat er speelt 
en om standvastig te kiezen voor oplossingen die echt resultaat 
opleveren. 

In de raad richt ik mij op onderwerpen die direct raken aan het dagelijks 
leven: algemeen bestuur, veiligheid, sociale zaken en werkgelegenheid, 
onderwijs en jeugdzorg. Ik geloof in kansen waar het kan, grenzen waar 
het moet, en vooral: afspraken nakomen. Juist op deze dossiers wil ik 
dat de gemeente begrijpelijk, aanspreekbaar en effectief is. 

Financiële degelijkheid vind ik essentieel. Daarom ben ik actief 
(geweest) in de Auditcommissie en heb ik in een eerdere periode ook 
het voorzitterschap vervuld. Ik wil dat iedere euro zorgvuldig wordt 
besteed en dat we als gemeente transparant zijn over keuzes en 
risico’s. 

Naast mijn politieke werk heb ik mijn ervaring opgebouwd in het 
bedrijfsleven: ik werkte bij de Rabobank en was later onder andere ook 
werkzaam bij Nesta Shipping in Harlingen. Inmiddels ben ik met 
pensioen, maar mijn inzet voor Harlingen is onveranderd. Met ervaring, 
een praktische blik en hart voor onze gemeente blijf ik mij hard maken 
voor een sterke, veilige en toekomstbestendige stad. 
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4   Jan Maarten Feikema 

 

Ik werk inmiddels al twaalf jaar 
bij Rederij Doeksen en 
daarnaast studeer ik om docent 
geschiedenis te worden. Ook 
woon ik al dertig jaar met veel 
plezier in onze mooie 
gemeente. 

In mijn werk mag ik Harlingen 
regelmatig aanprijzen bij 
mensen die nog even tijd 
hebben voordat hun boot vertrekt. Dat gaat me makkelijk af, want voor 
mij is Harlingen de mooiste stad van het noorden — en dat wil ik graag 
zo houden. Niet alleen voor de generaties van nu, maar ook voor de 
generaties die nog komen. 

Behouden betekent soms ook aanpassen. Wat mij betreft zijn 
veranderingen alleen goed als ze écht een verbetering zijn en passen bij 
het karakter van onze gemeente. Denk bijvoorbeeld aan 
nieuwbouwproject De Veste: een ontwikkeling die Harlingen versterkt, 
met behoud van eigen identiteit. 

De VVD wil verder bouwen op de verbeteringen van de afgelopen jaren 
én op de plannen die voor ons liggen. Zelf wil ik mij hardmaken voor een 
duidelijke plek voor jonge generaties in onze gemeente, en hen ook een 
stem geven in de gemeenteraad. Zodat er voor hen plekken zijn waar ze 
zich thuis voelen: om samen te komen, te sporten, zich veilig te voelen 
en altijd weer thuis te kunnen komen. 

Naar mijn overtuiging heeft de VVD daarvoor de juiste plannen 

5 Anna-Lotte Bijlsma 

 

Ik ben Anna-Lotte Bijlsma, 30 
jaar, en werkzaam als business 
controller.  Na de afronding van 
mijn studie Technische 
bedrijfskunde in Groningen, 
ben ik 7 jaar geleden samen 
met Jordy in Harlingen gaan 
wonen. Een stad die voor ons 
allebei als thuis voelt, waar ik 
mag wonen en werken.  
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Daarom zet ik mij in voor een Harlingen dat aantrekkelijk blijft voor 
jongeren en gezinnen. Dat begint bij een levendig en bereikbaar centrum, 
met een gevarieerd aanbod aan winkels, horeca en 
uitgaansgelegenheden. Een stad waar altijd iets te beleven is, nodigt uit 
om hier te blijven wonen en elkaar te ontmoeten.  

Tegelijkertijd is een sterke lokale economie onmisbaar. Bedrijven die 
zorgen voor werkgelegenheid verdienen ruimte om te groeien, zodat 
jongeren ook in Harlingen kunnen werken en groeien en hiervoor niet het 
Noorden hoeven te verlaten.  

Sport speelt voor mij een belangrijke rol. Zelf ben ik actief tennisser en 
ervaar hoe sportverenigingen bijdragen aan gezondheid, ontmoeting en 
saamhorigheid. Verenigingen zijn een onmisbaar onderdeel van het 
sociale leven in Harlingen en verdienen blijvende aandacht en 
ondersteuning. 

6 Bob Tamminga 

 

Sinds 2006 woon ik met veel plezier in 
Harlingen. Vanaf het moment dat ik hier 
kwam, voelde ik mij direct thuis in deze 
veelzijdige gemeente, waar maritieme 
industrie, agrarische bedrijven en toerisme 
samenkomen. In 2007 ben ik actief 
geworden bij de VVD Harlingen, omdat ik 
geloof in de kracht en de kansen van onze 
gemeenschap. 

Harlingen mag dan niet de grootste 
gemeente zijn, maar juist die 
kleinschaligheid zorgt ervoor dat we elkaar 
kennen en samen veel kunnen bereiken. Ik 
zet mij elke dag met enthousiasme in om 
ervoor te zorgen dat iedereen in Harlingen 
prettig kan wonen, werken en zich gesteund 
voelt – juist als het even tegenzit. De 
gemeente moet initiatieven van 
ondernemers en inwoners faciliteren, 
economische groei stimuleren en zorgen voor ontspanning en 
sportfaciliteiten. 

Wat mij drijft, is de overtuiging dat samenwerking met lokale 
ondernemers, andere gemeenten en maatschappelijke organisaties 
essentieel is om Harlingen nóg sterker te maken. Samen bouwen we 
aan een toekomst waarin iedereen zich thuis voelt en kansen krijgt om 
zich te ontwikkelen 
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7 Linda Bolman-Drijver 

 
Ik wil me sterk maken 
voor een ondernemend 
Harlingen. Minder regels 
en meer ruimte om te 
ondernemen, dat is waar 
ik voor sta. Als 
ondernemer weet ik wat 
er speelt en wat nodig is 
om te kunnen groeien. 
Bovendien heb ik een warm hart voor Harlingen, de stad waar ik ben 
opgegroeid en zoveel van hou. Zo maken we onze stad weer 
aantrekkelijk voor nieuwe ondernemers én ondersteunen we de 
bedrijven die Harlingen laten bruisen. Laten we ruimte geven aan groei, 
ideeën en ondernemerschap. 
 

8 Bram Visser 

 

Ik ben Bram Visser (52).  
Al meer dan achtentwintig 
jaar ben ik zelfstandig 
ondernemer en eigenaar 
van Visser Special Metal 
Products: een metaal-
bewerkingsbedrijf waarin 
vakmanschap en moderne 
technologie samenkomen. 
Elke dag werk ik met 
plezier aan kwaliteit, betrouwbaarheid en slimme oplossingen in metaal. 

 
Naast mijn onderneming ben ik vrijwilliger bij de KNRM. Dat past bij mij: 
gewoon doen, verantwoordelijkheid nemen en klaarstaan wanneer het 
nodig is. En omdat werk en inzet ook balans vragen, treed ik zo nu en 
dan op als DJ en gelegenheidszanger. Ik ben bovenal een 
levensgenieter. 

 
Privé ben ik inmiddels vijfentwintig jaar gelukkig getrouwd met Marleen 
Visser Faasse. 

 
Ik hoop dat de VVD opnieuw een sterke uitslag neerzet. De VVD draagt 
al jaren verantwoordelijkheid in het college en ik zie graag dat die 
nuchtere, daadkrachtige koers wordt voortgezet: een Harlingen waar 
ondernemerschap de ruimte krijgt, waar we praktisch blijven denken en 
waar we samen met positieve energie vooruit blijven gaan. 
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9 Marco Poldervaart 

Ik ben Marco Poldervaart, ondernemer, 

SVH Meesterkok en trotse inwoner van 

Harlingen. Samen met mijn vrouw Inez 

woon ik al bijna mijn hele leven in deze 

prachtige stad. We hebben drie 

kinderen – Sacha, Pascal en Denise – 

en samen runnen we al meer dan 

twaalf jaar restaurant ’t Havenmantsje, 

waar we werk bieden aan zo’n veertig 

enthousiaste medewerkers. Door ons 

werk in de horeca staan wij elke dag 

midden in de samenleving.  

 

Dagelijks spreken we met inwoners, ondernemers en vooral 

bezoekers/gasten van onze mooie stad. Daardoor weet ik hoe belangrijk 

het is dat Harlingen een plek blijft waar het goed wonen, werken en 

ondernemen is. 

Wie mij kent, weet dat ik niet alleen graag kook, maar ook graag 

ontspan met mijn handen — bijvoorbeeld door paling en of zalm te 

roken, een hobby waarin traditie, geduld en vakmanschap 

samenkomen. Het mooiste vind ik: om van simpele ingrediënten een 

goed recept te maken dat mensen samenbrengt. En eigenlijk is dat 

precies hoe ik naar Harlingen kijk. Harlingen is een stad vol potentie — 

als we durven kiezen voor vooruitgang en ruimte voor initiatief. Ik wil 

bijdragen aan een gemeente waar mensen zich thuis voelen, waar 

ondernemers kunnen groeien en waar we samen werken aan een sterke 

toekomst. 

 

Ik nodig iedereen uit om mee te doen. 

Proef mee met de VVD — en ontdek ons recept voor een vrij, 

ondernemend en toekomstgericht Harlingen. 
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10 Paul Schoute  

 

Kandidaat wethouder. 

Sinds 2018 mag ik wethouder zijn in 

Harlingen, met in mijn portefeuille onder 

meer economie en haven, recreatie en 

toerisme, cultuur, werk & inkomen én 

vernieuwing van onze lokale democratie.   

In die 7½ jaar heb ik één rode draad 
gevolgd: Harlingen sterker maken door te 
doen wat werkt—met nuchtere keuzes, korte lijnen en zichtbare 
resultaten. 

We hebben Harlingen economisch op de kaart gezet en onze maritieme 
identiteit weer als kracht gebruikt. Samen met ondernemers hebben we 
gebouwd aan een aantrekkelijk ondernemersklimaat: van structureel 
overleg en bedrijfsbezoeken tot het leggen van een stevige basis voor 
samenwerking in de binnenstad.  In 2024 is het gemeente brede 
Ondernemersfonds van start gegaan, zodat ondernemers samen 
kunnen investeren in leefbaarheid, evenementen en groei.   

Team-belofte  

• Dichtbij en aanspreekbaar (inloopmomenten, snelle reactie)  

• Deskundig en nuchter (keuzes onderbouwen, effecten toetsen)  

• Integer en transparant (nevenfuncties openbaar, gedra
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